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Onderwerp:  Proces De Hurk 
Commissie: Ruimte & Vastgoed  
 
              27 april 2015 
 
 
Geacht college,          
 
Op 3 april ontvingen wij een brief van het College inzake het procesvoorstel bestemmings-
plan ‘De Hurk.’ Tijdens de mondelinge beantwoording van onze rondvraag was er 
instemming om naar aanleiding van deze kwestie breder te kijken. Doel is leren van de 
ervaring opgedaan bij bestemmingsplan de Hurk en deze ervaring te gebruiken bij andere, 
soortgelijke, bestemmingsplannen.  
 
Echter, het proces rond de Hurk is nog niet afgerond en zoals wij al in de rondvraag lieten  
weten maken wij ons zorgen over het verdere proces. En juist het antwoord op die vraag 
missen wij in de schriftelijke beantwoording van 3 april 2015. Wat wij missen is een antwoord 
op: 

 Onze vraag om een tijdsplanning te geven. Wij willen graag concreet weten op welke 
termijn we opnieuw politieke behandeling van het nieuwe bestemmingsplan de Hurk 
kunnen verwachten. 

 Ook willen wij weten welke concrete stappen er door het College gezet worden 
voordat het raadsvoorstel opnieuw politiek behandeld wordt. Dit raadsvoorstel is twee 
keer in identieke wijze aan de raad aangeboden en niet behandelbaar gebleken. Wij 
verwachten daarom deze keer wel een politiek haalbaar voorstel gepresenteerd te 
krijgen met oplossingen voor de knelpunten die in januari 2014 en begin 2015 door 
de diverse raadsleden aangegeven zijn. 

 De reactie van de provincie op het uitstellen van de behandeling. Welke afspraken 
zijn er met de provincie gemaakt over de datum waarop het bestemmingsplan de 
Hurk afgerond moet zijn? Is al een concrete datum bekend? Als hier correspondentie 
over is wilt u deze dan meesturen? 

 Het lijkt er na het lezen van de brief op dat het College pas in het najaar van 2015 
verwacht om de uitgangspuntennotitie met de raad te bespreken. Dat zou betekenen 
dat we eerst de uitgangspuntennotitie vaststellen en pas daarna over kunnen gaan 
tot behandeling van bestemmingsplan De Hurk. Klopt deze veronderstelling? 

 
 
Wij kijken uit naar uw spoedige beantwoording. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Ferry van den Broek, VVD 
Hans Rozendaal, VVD 
Karin Wagt, CDA 


